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Aanwezig: 

F.L.J. van der Meijden      , voorzitter  

R.A.G. van den Berkmortel      , lid  

H.M.M. van Bree      , lid  

H.M.F.C. van Delden-Sanders      , lid  

A.A.H.G. de Groot      , lid  

J.P.H. Gruijters      , lid  

V.T.J.A. van Schaijk     , lid  

B.M. Straatman      , lid  

J.H. Strijbosch      , lid  

M.H.A. Tijssen      , lid  

A.J.M. van de Ven-Vogels      , lid  

N.A.J.M. Verhoeven-Otten      , lid  

J.C.M. Verschuren      , lid  

A.G. M. van de Wijdeven      , lid  

F.P.A.C. van Zeeland      , lid  

J.N.F. van den Berg      , plv. griffier  

J.H.C.M. Briels      , wethouder  

G.T. Buter      , wethouder  

A.J.L. Meulensteen      , wethouder  

M.C. Slaets-Sonneveldt      , wethouder  

M.A.H. van der Zanden-Swinkels      , wethouder  

M.J.M. Meertens      , secretaris  

 

Afwezig: 

A.M. Brouwers      , lid  

J.J.M. Brouwers      , lid  

M.J.T. van der Heijden      , lid  

J.B.J.A.M. Hendriks      , lid  

 

 

 

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De voorzitter heet de heer 

de Groot van harte welkom en samen met de raad zullen we hem ondersteunen. De heer De 

Groot spreekt zijn dank uit voor alle steun die hij en zijn gezin hebben mogen ontvangen.   

De voorzitter meldt de afwezigheid van de heer T. Brouwers, de heer J. Brouwers, de heer J.  

Hendriks en de heer M. van der Heijden. 

Mevrouw H. van Delden wordt aangewezen om in geval van stemming als eerste zijn stem uit te 

brengen. 
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De voorzitter maakt melding van een persverklaring welke is opgesteld naar aanleiding van de 

criminele activiteiten die de afgelopen weken in Laarbeek hebben plaatsgevonden. Vanuit OM en 

politie komt er extra ondersteuning om dit op te lossen en verder te voorkomen. 

 

2. Vaststelling agenda 

De  raad gaat akkoord met het verplaatsen van agendapunt 10 naar agendapunt 17a. 

De door de fractie De Werkgroep ingediende motie vreemd aan de orde van de dag wordt 

behandeld onder agendapunt 19a. 

Op de beantwoording van de schriftelijke vragen over de Tiny Houses wil de fractie PNL graag 

terugkomen onder agendapunt 19a. 

De voorzitter verzoekt om een besloten gedeelte in de vergadering in te gelasten over een nog 

nader te duiden onderwerp. De raad stemt hiermee in. Dit wordt dan agendapunt 19b. 

De heer van Bree geeft aan een opmerking te willen plaatsen bij de agendapunten 12 en 15. 

Mevrouw van de Ven bij agendapunt 9. 

De aangepaste agenda wordt vervolgens vastgesteld. 

 

3. Vragenhalfuurtje 

De fractie van het CDA heeft vragen ingediend over het beleid met betrekking tot 

kinderarmoede en wat het college hiertoe heeft gedaan. Mevrouw van de Ven licht de vragen 

kort toe. 

Wethouder Buter zegt dat er naar concrete oplossingen wordt gezocht. De taskforce Gemert-

Bakel is bekend. In 2017 hebben we al een armoedeconferentie georganiseerd. De conclusie 

daarbij was dat er veel voorzieningen zijn, maar dat het moeilijk is om alle kinderen te bereiken. 

We zijn nu bezig een platform te organiseren en hebben een coördinator aangesteld om dit te 

verbeteren. We onderzoeken hoe we de voorzieningen, ook in samenwerking met de stichting 

Leergeld en de basisscholen, laagdrempeliger kunnen maken. 

We doen zeker niet minder dan in Gemert-Bakel alleen we noemen het hier anders. 

De heer Strijbosch pleit er voor om de Klijnsma-gelden hiervoor beschikbaar te houden. 

Mevrouw van de Ven geeft aan te kunnen instemmen met de beantwoording. 

 

De fracties van ABL en PNL hebben gezamenlijk vragen ingediend met betrekking tot de 

tussenevaluatie ondernemersfonds. De heer Straatman stelt dat het opgestelde Plan van Aanpak 

niet overeenkomt met de inhoud van de motie en vraagt de wethouder hoe hij er voor gaat 

zorgen dat het ondernemersfonds alsnog wordt gehouden aan de afspraak om een 

tussenevaluatie uit te voeren conform de aangenomen motie. 

Wethouder Meulensteen stelt dat na gesprekken alle partijen er van doordrongen zijn dat die 

tussenevaluatie er moet komen. Hij geeft een korte toelichting op het proces tot op heden.  

Hij wil de indruk wegnemen dat het college niet op de lijn van de raad c.q. motie zou zitten. 

De voorzitter geeft aan dat het ondernemersfonds inmiddels voldoende doordrongen is van het 

feit dat de gevaagde evaluatie noodzakelijk is. 

De fracties ABL en PNL geven aan akkoord te zijn met de beantwoording. 
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4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 8 november  

      2018 

De besluitenlijst en toezeggingenlijst worden conform het concept vastgesteld. 

 

5. Ingekomen stukken 

De lijst met ingekomen stukken wordt conform het concept vastgesteld. 

  

6. Voorstel tot vaststelling van de Verordening Jeugdhulp 2019 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

7. Voorstel tot vaststelling van de Verordening Alleenrecht Collectieve  

      Ziektekostenverzekering Laarbeek 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

8. Voorstel tot vaststelling van de Afvalstoffenverordening Laarbeek 2018 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

9. Voorstel tot vaststelling van de Legesverordening 2019 

Mevrouw van de Ven vraagt of de legesverordening is aangepast naar aanleiding van de vragen 

die de fractie heeft gesteld in de commissie algemene zaken over Natura 2000. 

De voorzitter geeft aan dat het niet noodzakelijk is gebleken om de verordening daarvoor aan te 

passen. 

Niemand verlangt vervolgens stemmig waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het 

voorstel te hebben gestemd. 

 

10.  Voorstel tot vaststelling van de Belastingverordeningen 2019 

Dit agendapunt is verplaatst naar agendapunt  17 a 

 

11.  Voorstel tot vaststelling van de 2e Tussenrapportage 2018 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

12.  Voorstel tot vaststelling van het Integraal Veiligheidsplan Laarbeek 2019-2022 

De heer Gruijters zegt dat er in de raad grote overeenstemming is over het plan. De raad is er 

van overtuigd dat de burgemeester en politie alles doen om criminele en onveilige situaties te 

voorkomen. 

De raad stemt vervolgens is met de vaststelling van het plan. 

 

 

 

13. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Havenweg 15, Aarle-Rixtel. 
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Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

14.  Voorstel tot invoering en regeling van de Stimuleringslening Duurzame Warmte     

       Nieuwbouw 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

15.  Zienswijze op de derde begrotingswijziging 2018 en eerste begrotingswijziging  

       2019 Peelgemeenten 

Mevrouw Verhoeven spreekt haar zorgen uit wat betreft de samenwerking. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt voor het voorstel te hebben ge-

stemd. 

  

16.  Voorstel tot benoeming van mevrouw S. van Kollenburg tot plaatsvervangend lid  

       van de commissie Sociaal Domein 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

17. Voorstel tot vaststelling van het gemeentelijk Rioleringsplan 2019-2023 

Door de fractie van de Werkgroep wordt een motie voorgelegd en toegelicht door mevrouw van 

Schaijk. 

De motie luidt als volgt: 

Draagt het college op: 

• In het Gemeentelijk Rioleringsplan een bepaling op te nemen waarvan inwoners met 

korting, dan wel gratis regentonnen of bezinkbakken / bodeminfiltratiesystemen voor 

wateropvang kunnen aanschaffen. 

• Deze wijziging van het GRP met een nadere uitwerking van dit plan uiterlijk juni 2019 aan 

de Raad voor te leggen. 

 

Naar aanleiding van de discussie en na schorsing wordt door de heer Gruijters aangegeven dat 

de partijen tot een herformulering van de motie zijn gekomen. De aangepaste motie luidt als 

volgt: 

Draagt het college op: 

• Een regeling te treffen op basis waarvan inwoners met korting regentonnen of 

bezinkbakken, bodeminfiltratiesystemen voor wateropvang kunnen aanschaffen. 

• Te betalen uit de post ‘maatregelen Klimaatadaptatie’ ad. € 15.000,- uit het GRP 2019. 

• Deze wijziging van het GRP met een nadere uitwerking van dit plan uiterlijk juni 2019 aan 

de Raad voor te leggen. 

De fracties geven aan akkoord te zijn met de aangepaste motie. 

Ten aanzien van het voorstel tot vaststelling van het gemeentelijk Rioleringsplan 2019-2023  

verlangt niemand stemming, waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 
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Ten aanzien van de motie verlangt niemand stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem 

voor de motie te hebben gestemd. 

 

17 A. Voorstel tot vaststelling van de Belastingverordeningen 2019 

Ten aanzien van de verschillende verordeningen verlangt niemand stemming waardoor de raad 

geacht wordt unaniem de volgende verordeningen te hebben vastgesteld: 

1. Verordening onroerende - zaakbelastingen 2019. 

2. Verordening afvalstoffenheffing 2019. 

3. Verordening rioolheffing 2019. 

4. Verordening reclamebelasting 2019 

5. Verordening tot intrekking van de verordening Staangeld 2018. 

 

18. Bestuurlijke besluitvorming gunning accountancydiensten 2019 en verder. 

Door de heer Gruijters, lid van de Auditcommissie, wordt een verklaring voorgelezen waarbij 

nader wordt ingegaan op de gehanteerde aanbestedingsprocedure en uitkomst. 

De heer Verschuren is van mening dat het proces goed is doorlopen en heeft vertrouwen in de 

keuze van het bureau. 

De voorzitter stelt vast dat niemand stemming verlangt over het voorstel, waardoor de raad 

geacht wordt unaniem voor het voorstel te hebben gestemd.  

 

19. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen van de begroting 2018 en 2019 

De voorzitter stelt vast dat niemand stemming verlangt over het voorstel, waardoor de raad 

geacht wordt unaniem voor het voorstel te hebben gestemd. 

 

19 a    Behandeling van de door de fractie van de werkgroep ingediende ‘Motie vreemd  

           aan de orde van de dag’ en aanvullende vragen fractie PNL n.a.v. antwoorden  

           college op vragen over Tiny Houses. 

a. Motie fractie Werkgroep: 

Door de fractie van de werkgroep is een ‘motie vreemd aan de orde van de dag’ met betrekking 

tot vuurwerk ingediend waarbij het college wordt opgedragen om: 

• In 2019 in gesprek te gaan met dorpsraden en maatschappelijke instellingen om te 

 inventariseren waar behoefte bestaat aan vrijwillige vuurwerkvrije zones, dan wel verplichte 

vuurwerkvrije zones, zoals bijvoorbeeld bij verzorgingshuizen en dierenparken. 

• Te onderzoeken hoe we initiatieven kunnen ondersteunen, door bijvoorbeeld het aanleveren 

van stappenplannen en borden. 

• Te onderzoeken hoe we, indien nodig, op een verantwoorde manier kunnen handhaven. 

 

De heer van Bree licht de motie verder toe en vraagt het college om vóór mei 2019 aan te 

geven of hier werk van gemaakt kan worden en wat er moet gebeuren. Tevens vraagt hij het 

college na te gaan of er voor dit jaar nog afspraken gemaakt kunnen worden. 

De fracties spreken uit sympathie te hebben voor de motie, maar het roept tegelijkertijd veel 

vragen op. 
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De heer van Bree zegt dat het vooral de bedoeling is om te inventariseren waar eventueel 

behoefte aan is. Er is geen directe aanleiding om dit nu te agenderen, maar de gedachte achter 

de motie is om vuurwerkoverlast ook beter beheersbaar te maken. 

De heer Strijbosch kan zich vinden in de motie 

De heer Verschuren is van mening dat, wanneer je in gesprek gaat met inwoners, je op 

voorhand wel een duidelijk beeld moet schetsen wat de burger mag verwachten van het 

onderzoek. 

De heer Straatman is voorstander van het in gesprek gaan met de inwoners om te kijken wat 

men vindt. Het instellen van zones kan een manier zijn, maar laten we vooral kijken naar de 

wensen van de inwoners. 

De burgemeester als portefeuillehouder geeft aan, dat de gemeente intensief bezig is met de 

vuurwerkproblematiek. Er is een plan van aanpak met inzet van politie en BOA’s. De BOA’s 

bezoeken onder meer scholen en zijn ook zichtbaar aanwezig en draaien extra diensten. Vorig 

jaar is er geen schade geweest aan het straatmeubilair en hebben we ook geen klachten 

ontvangen. Het jaar daarvoor was dit wel het geval. Dit jaar heeft het plan van aanpak een 

extra dimensie gekregen, doordat de BOA’s nu ook rechtstreeks mogen doorverwijzen naar Halt. 

Vorig jaar moest dit nog via politie. 

Na een schorsing geeft de heer van Bree aan dat de tekst van de motie, na overleg met de 

andere fracties, als volgt is aangepast: 

Draagt het college op: 

• In 2019 in gesprek te gaan met dorpsraden en inwoners om te komen tot een brede maat- 

      schappelijke discussie hoe om te gaan met vuurwerk. 

• Te onderzoeken hoe we initiatieven hieromtrent kunnen ondersteunen. 

• Een terugkoppeling te krijgen vóór de behandeling van de Kadernota van 2019. 

 

Alle fracties geven aan te kunnen instemmen met de aangepaste motie en de motie wordt 

daarmee aangenomen. 

 

b. Vragen fractie PNL met betrekking tot Tiny Houses: 

Door de fractie van PNL is aangegeven dat zij aanvullende vragen hebben op de antwoorden van 

het college op eerdere vragen met betrekking tot de Tiny Houses in Aarle-Rixtel. 

De heer Van de Wijdeven zegt dat er gesproken wordt over pacht en bewoning. Dit zijn twee 

verschillende zaken. Pacht gaat over grond. De genoemde termijn (bewoning maximaal 10 jaar) 

en pacht (maximaal 15 jaar) zijn niet hetzelfde. Wordt bewoning nà 10 jaar gedoogd? Wat is 

bedoeling? 

De pachtsom wordt nu ingezet ter dekking van de kosten. Betalen bewoners dan geen echte 

pacht voor het gebruik? Is dit overeenkomstig ons pachtbeleid? 

 

Wethouder Buter zegt dat gehandeld wordt conform het bestaande pachtbeleid. De intentie is 

om de woningen toe te staan voor maximaal 10 jaar. Afhankelijk van de plannen voor die 

gronden, kunnen we eventueel nog verlengen. De constructie van een pachttermijn van 15 jaar 

is noodzakelijk om de financiering van de bewoners bij de bank rond te krijgen. Het Tiny Houses 

project is een pilot die voorziet in een behoefte maar onduidelijk is nog hoe een en ander zich 

ontwikkelt. 
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De fractie PNL geeft aan te kunnen instemmen met de beantwoording. 

 

 

19 b Besloten gedeelte. 

 

20. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 31 januari 2019. 

 

 

Hoogachtend, 

 

de griffier van Laarbeek,   de burgemeester van Laarbeek, 

 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen  F.L.J. van der Meijden 

 

 

 
 


